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AKADEMICKÝ SENÁT 

FAKULTY LOGISTIKY A KRIZOVÉHO ŘÍZENÍ UTB VE ZLÍNĚ 

 

Zápis č. 02/2024 (217) 

 

z řádného zasedání Akademického senátu FLKŘ konaného prezenční formou 

dne 4. března 2024 v 13:00 hodin v zasedací místnosti fakulty (1NP),  

budova UH1, Studentské náměstí 1532, Uherské Hradiště 

 

Přítomni: 

Členové (abecedně): Rostislav Gregor, Ing. Romana Heinzová, Ph.D., Daniel Chlaň, Jan Liška, 
Bc. Dalibor Malý, Mgr. Kamil Peterek, Ph.D., Ing. Jan Strohmandl, Ph.D., 
Ing. Pavel Tomášek, Ph.D., doc. Ing. Pavel Valášek, CSc., LL.M, JUDr. 
Radomíra Veselá, Ph.D., LL.M 

 
Stálí účastníci zasedání: doc. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D, Ing. Pavel Taraba, Ph.D., Ing. Jakub Rak, 

Ph.D. Ing. Alena Procházková, MBA 
 
Omluveni: Bc. Nela Hasová 
 
 
 
Návrh programu zasedání: 
 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 5. 2. 2024 (předseda AS FLKŘ). 

3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

6. Projednání Výroční zprávy FLKŘ UTB za rok 2023 (děkanka FLKŘ). 

7. Projednání Pravidel rozpočtu FLKŘ na rok 2024 (tajemnice fakulty). 

8. Projednání Zprávy o hospodaření FLKŘ UTB za rok 2023 (tajemnice fakulty). 

9. Vyhlášení doplňovacích voleb do studentské komory AS UTB (předseda AS FLKŘ). 

10. Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 8. 4. 2024. 

11. Různé. 

 

 

Bod 1) Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
Ve 13:04 zahájil předseda AS FLKŘ Dr. Strohmandl jednání a přivítal všechny přítomné. Uvedl, že je 
přítomno 10 členů AS FLKŘ, senát je usnášeníschopný. Bc. Hasová se z jednání řádně omluvila. 
 
 
Bod 2) Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 5. 2. 2024 (předseda AS FLKŘ). 
Zápis z jednání 5. 2. 2024 byl rozeslán členům AS FLKŘ k připomínkování, připomínky byly zapracovány, 
členové AS FLKŘ obdrželi finální verzi zápisu. Tato verze byla rovněž zveřejněna v informačním systému 
fakulty. 
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K zápisu neměl nikdo z přítomných žádné námitky ani připomínky. 
 
Návrh usnesení č. 217/1 
„AS FLKŘ schvaluje verifikovaný zápis z jednání dne 5. 2. 2024 ve znění, zveřejněném v informačním 
systému fakulty.“ 
 
K hlasování přítomno celkem 10 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 217/1 
„AS FLKŘ schvaluje verifikovaný zápis z jednání dne 5. 2. 2024 ve znění, zveřejněném v informačním 
systému fakulty.“ 
 
 
Bod 3) Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
Členové AS FLKŘ neměli k návrhu programu zasedání žádné připomínky ani návrhy na změnu. 
Dr. Strohmandl jako předseda AS FLKŘ uvedl, že oproti návrhu programu navrhuje tyto změny: 

- zrušení bodu 6) programu „Projednání Výroční zprávy FLKŘ UTB za rok 2023 (děkanka FLKŘ)“. 
- doplnění bodu programu (místo původního bodu 6) - „Projednání a vyjádření stanoviska k návrhu 

žádosti o udělení akreditace bakalářského studijního programu Risk Management, prezenční forma 
studia, realizace v anglickém jazyce (děkanka FLKŘ).“ 

- změna bodu 9) programu -  z Vyhlášení doplňovacích voleb do studentské komory AS UTB 
(předseda AS FLKŘ) na „Projednání organizačních pokynů pro přípravu a průběh doplňovacích 
voleb zástupců studentské komory Fakulty logistiky a krizového řízení do Akademického senátu 
Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně (předseda AS FLKŘ).“ 

 
K tomuto návrhu neměli přítomní členové AS FLKŘ připomínky.  
 
Návrh usnesení č. 217/2 
„AS FLKŘ projednal a schválil program jednání dne 5. 2. 2024 v níže uvedeném znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 5. 2. 2024 (předseda AS FLKŘ). 
3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
6. Projednání a vyjádření stanoviska k návrhu žádosti o udělení akreditace bakalářského studijního 

programu Risk Management, prezenční forma studia, realizace v anglickém jazyce (děkanka 
FLKŘ).  

7. Projednání Pravidel rozpočtu FLKŘ na rok 2024 (tajemnice fakulty). 
8. Projednání Zprávy o hospodaření FLKŘ UTB za rok 2023 (tajemnice fakulty). 
9. Projednání organizačních pokynů pro přípravu a průběh doplňovacích voleb zástupců studentské 

komory Fakulty logistiky a krizového řízení do Akademického senátu Univerzity Tomáše Bati ve 
Zlíně (předseda AS FLKŘ). 

10. Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 8. 4. 2024. 
11. Různé.“ 

  
K hlasování přítomno celkem 10 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 10 proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 216/2 
„AS FLKŘ projednal a schválil program jednání dne 5. 2. 2024 v níže uvedeném znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 5. 2. 2024 (předseda AS FLKŘ). 

3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
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5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

6. Projednání a vyjádření stanoviska k návrhu žádosti o udělení akreditace bakalářského studijního 

programu Risk Management, prezenční forma studia, realizace v anglickém jazyce (děkanka 

FLKŘ).  

7. Projednání Pravidel rozpočtu FLKŘ na rok 2024 (tajemnice fakulty). 

8. Projednání Zprávy o hospodaření FLKŘ UTB za rok 2023 (tajemnice fakulty). 

9. Projednání organizačních pokynů pro přípravu a průběh doplňovacích voleb zástupců studentské 

komory Fakulty logistiky a krizového řízení do Akademického senátu Univerzity Tomáše Bati ve 

Zlíně (předseda AS FLKŘ). 

10. Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 8. 4. 2024. 

11. Různé.“ 

 

 

Bod 4) Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
- Jednání AS UTB se konalo 27. 2. 2024; 
- za účasti Ing. Bambucha (administrátor STAGu) proběhla diskuze k řešení požadavku na možnost 

editací drobných chyb v zadání závěrečných prací vedoucím práce – je vyřešeno; 
- na jednání byl předložen a představen Rozpis rozpočtu UTB na rok 2024, byl přikázán k projednání 

Ekonomické komisi, jejíž jednání se bude konat 5. 3. 2024; 
- v rámci projektu CRP byly vyčleněny prostředky na fyzickou bezpečnost, na jednání Senátu byly 

prezentovány jednotlivé zvažované prvky; 
- 9. 2. 2024 byla na MŠMT zaslána účetní uzávěrka za rok 2023. Prostředky, které fakulty 

nevyčerpaly, budou převedeny do jejich fondu strategického rozvoje, 
- AS UTB vyhlásil usnesením č. 296/3 pro Fakultu logistiky a krizového řízení doplňovací volby do 

studentské komory AS UTB pro volební období 2022 – 2025.  
- další zasedání AS UTB se bude konat 26. 3. 2024. 

 
 
Bod 5) Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
doc. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D, děkanka 

- Fakulta získala akreditaci navazujícího magisterského programu Bezpečnost společnosti na 
dalších 10 let (prodloužení akreditace), za 3 roky je povinna předložit Národnímu akreditačnímu 
úřadu kontrolní zprávu, zaměřenou převážně na personální zabezpečení studijního programu;  

- probíhají přípravy žádostí o prodloužení platností akreditací bakalářských studijních programu 
Ochrana obyvatelstva a Management rizik;  

- v souladu se Strategickým záměrem UTB a FLKŘ na rok 2024 probíhá příprava žádosti o udělení 
akreditace bakalářského studijního programu Risk Management, prezenční forma studia, 
vyučovaného v anglickém jazyce. FLKŘ je jediná fakulta UTB, která nemá akreditovaný studijní 
program v anglickém jazyce, jeho využití je předpokládáno hlavně pro účely internacionalizace 
(ERASMUS+ a další mobility);  

- poděkování studentům za účast v hodnocení kvality výuky, toto hodnocení se týká nejen 
pedagogického procesu, ale celkově studijního prostředí. Fakulta kladně hodnotí zejména 
relevantní připomínky, se kterými pracuje, jednou z reakcí na tyto připomínky bude zřízení „tiché 
studovny“ ve 3NP;  

- připomínky k edukačnímu procesu a chodu fakulty je možné podávat nejen prostřednictvím 
hodnocení ve STAGu, ale i prostřednictvím ročníkových učitelů, Unie studentů, Akademického 
senátu FLKŘ apod., a to v průběhu celého roku;  

- poděkování Unii studentů za organizaci a realizaci XIII. reprezentačního plesu FLKŘ a za účast 
všem, kteří byli přítomni; 

- k příležitosti 15 let od založení fakulty se připravuje Setkání absolventů FLKŘ, které se bude konat 
7. 5. 2024; 

- příprava Týdne bezpečnosti Zlínského kraje, na základě loňských kladných zkušeností byla fakulta 
požádána, aby se na realizaci opět podíleli její studenti; 
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- v dubnu 2024 (jeden z pátků, kdy neprobíhá kombinovaná forma studia) se na fakultě bude konat 
cvičení AMOK, k účasti budou primárně vyzvání studenti 3. ročníku bakalářského studia a studenti 
navazujícího magisterského studia, v případě zájmu a nenaplněné požadované kapacity však bude 
umožněna účast i dalším studentům.  
 

Dr. Tomášek se dotázal, proč byla za „tichou studovnu“ zvolena aktuální místnost IT – děkanka fakulty 
uvedla, že se jedná o místnost, která je lépe prosvětlena a větší, než další zvažovaná místnost (malá 
seminární učebna). S pracovníkem IT byl tento přesun konzultován. 
 
Dr. Peterek upozornil, že reakci vyučujícího na připomínky ve STAGu student nevidí. Bude řešeno 
s administrátory STAGu. 

 
Ing. Jakub Rak, Ph.D., proděkan pro tvůrčí činnost 

- 34 % účast studentů na hodnocení výuky ZS; hodnocení jednotlivých aktivit fakulty je průměrné, 
s hodnocením bude na příštím jednání AS FLKŘ senát seznámen; 

- struktura reakreditovaného navazujícího magisterského programu Bezpečnost společnosti již byla 
implementována do STAGu (výuka začne v AR 2024/2025), je nutno vyplnit karty předmětů 
v souladu s akreditací, včetně QRAM; 

- Dr. Tomášek je za FLKŘ opět členem skupiny pro digitalizaci na UTB; 
- do 1. 5. je nutno zažádat na RVH o výjimku v případě požadavků na online výuku v ZS 2024/2025 

(dlouhodobá předem plánovaná nepřítomnost AP);  
- 15. 3. se uskuteční celouniverzitní (online) školení Moodle pro pokročilé, zaměření na digitální a 

smíšenou výuku; 
- Byl schválen harmonogram UTB pro AR 2024/2025, probíhá příprava harmonogramu FLKŘ pro AR 

2024/2025, tento bude předložen k projednání na další zasedání AS FLKŘ; 
- dne 10. 2. 2024 (sobota) se konal Den otevřených dveří, kterého se zúčastnilo přes 460 zájemců. 

 
Dr. Peterek se dotázal, jaký je deadline pro vyplnění QRAM, Dr. Rak odpověděl, že konečný deadline je do 
konce června, případné technické problémy se řeší s univerzitními administrátory systému STAG. 
 
Ing. Pavel Taraba, Ph.D., proděkan pro tvůrčí činnost 

- 22. 3. 2024 se uskuteční fakultní konference SVOČ, celkem je podáno 39 přihlášek, práce budou 
obhajovány před 4 komisemi; 

- byly vyhlášeny projekty DKRVO, 15. 3. je deadline pro podávání přihlášek i pro závěrečné zprávy 
ukončených projektů; 

- na fakultu bylo přijato celkem 5 vědeckých pracovníků v rámci obsazování postdoktorských pozic 
(dotace Zlínského kraje), koordinací jejich schůzek je pověřen Dr. Taraba.  
 

Ing. Alena Procházková, MBA, tajemnice fakulty 
- Fakulta se zabývá konkrétními připomínkami z hodnocení studentů, mnohé technické záležitosti se 

řeší obratem, je však důležité, aby studenti tyto podněty předávali; 
- na fakultě proběhla revize elektrozařízení, zjištěné nedostatky byly odstraněny buď přímo 

v průběhu revize, nebo v následujících dnech. 
 

Dr. Veselá upozornila na rozdíl, který je v kvalitě jídla fy Hrabec na akcích, kde zajišťuje catering a v kvalitě 
jídla v menze. 
K problematice proběhla diskuze, kvalita jídla v menze se řeší průběžně. 
 
 
Bod 6) Projednání a vyjádření stanoviska k návrhu žádosti o udělení akreditace bakalářského 
studijního programu Risk Management, prezenční forma studia, realizace v anglickém jazyce 
(děkanka FLKŘ). 
Děkanka informovala o důvodech předložení žádosti akreditace v anglickém jazyce (posílení možnosti 
rozvoje internacionalizace). Studijní program je úplně stejný jako Management rizik. Fakulta předkládá tuto 
akreditaci zároveň s žádostí o prodloužení platnosti akreditace SP Management rizik z důvodu 
zjednodušení akreditačního procesu (předloženo stejné komisi). Garantem programu je doc. Zeman, 
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předpokládá se, že bude otevírán pouze při určitém stanoveném počtu zájemců. 
Hlavní využití se předpokládá pro přijíždějící studenty v rámci programu ERASMUS +. 
 
Dr. Strohmandl upozornil, že náplň některých předmětů je specifická pro české prostředí a literatura 
v anglickém jazyce je obtížně sehnatelná. Rovněž upozornil na nutnost stanovit v budoucnu podmínky 
přijímacího řízení. 
Děkanka uvedla, že fakulta je si toho vědoma a že zájemci o studium těchto předmětů mají jejích obsah 
v sylabu. 
 
Pan Liška upozornil, že bude nutno dbát na kvalitu výuky v anglickém jazyce. Děkanka doplnila, že se jedná 
o náročný proces, který je však nutný k tomu, aby se fakulta posunula kvalitativně dál. 
 
Na dotaz Dr. Peterky děkanka odpověděla, že studenti z cizích zemí, studující tento studijní program, budou 
samoplátci. 
 
 
Návrh usnesení č. 217/3 
„AS FLKŘ se kladně vyjadřuje k předloženému návrhu žádosti o udělení akreditace bakalářského studijního 
programu Risk Management.“ 
 
K hlasování přítomno celkem 10 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 10 proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 217/3 
„AS FLKŘ se kladně vyjadřuje k předloženému návrhu žádosti o udělení akreditace bakalářského studijního 
programu Risk Management.“ 
 
 
Bod 7) Projednání Pravidel rozpočtu FLKŘ na rok 2024 (tajemnice fakulty). 

Děkanka uvedla, že Pravidla rozpočtu FLKŘ vychází z Pravidel rozpočtu UTB. 

Oproti předchozím rokům nedošlo k významným změnám, tajemnice fakulty stručně charakterizovala typy 

nákladů. 

 

Dr. Strohmandl se dotázal, zda se do budoucna uvažuje o samofinancování ústavů, děkanka upozornila, 

že přejít na samofinancování není jednoduchý proces, počet studentů je pouze jedno kritérium, trendem do 

budoucna je přerozdělován financí na základě tvůrčí činnosti. Navíc se předpokládá, že z důvodu 

demografického vývoje bude v následujících letech počet studentů klesat. Fakulta tedy o tomto způsobu 

financování neuvažuje. 

 

Dokument byl postoupen k projednání Ekonomické komisi AS FLKŘ. Dr. Peterek jako předseda komise 

uvedl, že termín jejího jednání bude stanoven a zaslán všem členům AS FLKŘ, připomínky k dokumentu je 

možné zasílat do 11. 3. 2024 do 12:00 hodin tajemnici fakulty a předsedovi Ekonomické komise.  

 

 

Bod 8) Projednání Zprávy o hospodaření FLKŘ UTB za rok 2023 (tajemnice fakulty). 

Tajemnice fakulty stručně informovala o průběhu čerpání za rok 2023, některé náklady byly vyšší, ale vědělo 

se o nich předem a počítalo se s nimi (investice děkanát, 4. NP), byla na ně převedena částka z fondu 

provozních prostředků. 

 

Dokument byl postoupen k projednán ekonomické komisi AS FLKŘ, připomínky je možné zasílat 

předkladatelce a předsedovi komise do pondělí 11. 3. 2024 do 12:00 hodin. 
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Bod 9) Projednání organizačních pokynů pro přípravu a průběh doplňovacích voleb zástupců 

studentské komory Fakulty logistiky a krizového řízení do Akademického senátu Univerzity Tomáše 

Bati ve Zlíně (předseda AS FLKŘ). 

Dr. Strohmandl upřesnil, že se jedná o doplnění zástupců studentské komory AS UTB pro stávající období. 

Požádal všechny členy AS FLKŘ o zaslání návrhů členů volební komise. 

Dokument byl mlčky postoupen k projednání Legislativní komisi AS FLKŘ. 

Dr. Veselá jako předsedkyně této komise stanovila po dohodě s jejími členy termín jednání na 19. 3. 2024 

na 13:00 hodin, připomínky a návrhy na členy volební komise je možné zasílat předsedovi AS FLKŘ a 

předsedkyni Legislativní komise do pondělí 11. 3. 2024 do 12:00 hodin. 

 

Bod 10) Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 8. 4. 2024. 

 

Návrh usnesení č. 217/4 

„„AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 8. 4. 2024 v následujícím znění: 
1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 4. 3. 2024 (předseda AS FLKŘ). 
3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
6. Projednání a schválení organizačních pokynů pro přípravu a průběh doplňovacích voleb zástupců 

studentské komory Fakulty logistiky a krizového řízení do Akademického senátu Univerzity Tomáše 
Bati ve Zlíně (předseda AS FLKŘ). 

7. Schválení členů volební komise. 
8. Projednání Výroční zprávy FLKŘ UTB za rok 2023 (děkanka FLKŘ). 
9. Projednání a schválení Pravidel rozpočtu FLKŘ na rok 2024 (tajemnice fakulty). 
10. Projednání a schválení Zprávy o hospodaření FLKŘ UTB za rok 2023 (tajemnice fakulty).  
11. Projednání návrhu Plánu realizace Strategického záměru Fakulty logistiky a krizového řízení 

Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně na období 21+ pro rok 2024 (děkanka fakulty). 
12. Projednání Časového harmonogramu FLKŘ pro akademický rok 2024/2025. 
13. Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 6. 5. 2024. 
14. Různé.“ 

 
K hlasování přítomno celkem 10 členů AS FLKŘ.  

Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 

Usnesení č. 217/4 

„„AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 8. 4. 2024 v následujícím znění: 
1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 4. 3. 2024 (předseda AS FLKŘ). 
3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
6. Projednání a schválení organizačních pokynů pro přípravu a průběh doplňovacích voleb zástupců 

studentské komory Fakulty logistiky a krizového řízení do Akademického senátu Univerzity Tomáše 
Bati ve Zlíně (předseda AS FLKŘ). 

7. Schválení členů volební komise. 
8. Projednání Výroční zprávy FLKŘ UTB za rok 2023 (děkanka FLKŘ). 
9. Projednání a schválení Pravidel rozpočtu FLKŘ na rok 2024 (tajemnice fakulty). 
10. Projednání a schválení Zprávy o hospodaření FLKŘ UTB za rok 2023 (tajemnice fakulty).  
11. Projednání návrhu Plánu realizace Strategického záměru Fakulty logistiky a krizového řízení 

Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně na období 21+ pro rok 2024 (děkanka fakulty). 
12. Projednání Časového harmonogramu FLKŘ pro akademický rok 2024/2025. 
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13. Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 6. 5. 2024. 
14. Různé.“ 

 
 
Bod 8) Různé 

- Děkanka fakulty informovala o předpokládaných výdajích v projektu ERDF, celková výše nákladů 
je pro FLKŘ 31 142 464,-Kč, jeho cílem je zřízení a vybavení laboratoře pro studenty (v budově 
UH3), začátek realizace projektu, který je na 4 roky, je plánován na rok 2025. Povinnosti fakulty je 
následně (po ukončení projektu) 5 let výstupy projektu udržovat, což s sebou nese náklady 
z fakultních zdrojů, se kterými fakulta musí do budoucna počítat (v letech 2028-2032). Jedná se o 
částku 3 825 tis. Kč v současných cenách (dohromady za 5 let). Některé tyto náklady by fakulta 
musela realizovat stejně, jedná se zejména o upgrade stávajících software. Děkanka upozornila, 
že tento projekt ještě není schválen, ale vzhledem k tomu, že jsou v něm náklady, které se do 
budoucna promítnou do rozpočtu fakulty, považovala za nutné s nimi Akademický senát seznámit. 
K předloženým informacím nikdo z přítomných senátorů nevyjádřil záporné stanovisko. 
 

- Dr. Taraba poděkoval všem, kteří se podíleli na přípravě podkladů pro tento projekt. 
 

- Pan Gregor se dotázal, zda by nebylo možné zajistit sportovní vyžití pro studenty i mimo předmět 
Sportovní aktivity. Děkanka vysvětlila, že toto již bylo v minulosti realizováno (pronájem sportovišť), 
pro nezájem studentů (po počátečním nadšení) však od toho fakulta upustila. Je však možné znovu 
realizaci této podpory zkusit, bylo by však vhodné zmapovat skutečný zájem studentů. Je třeba si 
uvědomit, že podmínky pronajímání sportovišť vycházejí z jejich volné časové kapacity, která ne 
vždy může studentům vyhovovat. 
 

- Pan Liška upozornil na možnost přihlášení se do Klubu požárního sportu. 
 

- 10. dubna se uskuteční setkání děkanky se studenty. 
 
 

V 15:09 hodin předseda AS FLKŘ poděkoval všem za účast a ukončil jednání.  
 
 
 
 
Zapsala:            Bc. Eva Skýbová, tajemnice AS FLKŘ 

Verifikoval:  Ing. Jan Strohmandl, Ph.D., předseda AS FLKŘ 


